
Beknopte besluitenlijst presidium 18 februari 2019

Locatie: commissiekamer 2 in gemeentehuis West Betuwe te Geldermalsen

Tijdstip: aanvang 20.00 uur

Aanwezig: Andrea Zierleyn, Lourens van Bruchem, Jos Rietbergen, Dittie van Zee, Fred 

Temminck, Klaartje de Heus, Annet IJff, Petra van Kuilenburg, Jos van Maanen (vz), 

Harry Keereweer (burg./ adviseur) en  Koen Steenbergen (plv. griffier).

Verhinderd: Edwin Loeff, Ashley Karsemeijer en Arthur van den Brink (griffier)

__________________________________________________________________________________

1. Opening

Er is een bericht van verhindering binnengekomen van Edwin Loeff, Ashley Karsemeijer en Arthur van 

den Brink.

2. Vaststellen agenda 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen

Burgemeester Keereweer deelt mede dat hij de namen van de fractievoorzitters en de adviseurs laat 

opnemen in het raadsbesluit. Vanuit het college wordt wethouder Van Maanen als adviseur 

toegevoegd en ook gemeentesecretaris Coesmans.

4. Vaststellen beknopte besluitenlijst van 8 januari 2019

 Gevraagd is om in het volgende Presidium te agenderen: is het rechtstreeks benaderen van 

een ambtenaar door een raadslid/raadsfractie mogelijk?

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Concept-agenda’s cyclus maart

Allereerst wordt een breed gedragen ongenoegen naar voren gebracht over de voorronde-

vergaderingen, waarbij er onvoldoende tijd beschikbaar is om vragen te stellen of het debat met 

elkaar aan te gaan:

 Om onnodig tijdverlies te voorkomen zullen we het raadsspreekuur inpassen in de 

beeldvormende voorrondevergaderingen, die aansluitend direct kunnen doorgaan met de 

geagendeerde onderwerpen. Er hoeft dan niet gewacht te worden tot 20.30 uur. Ook als zich 

niemand meldt kan de beeldvormende voorronde om 20.00 uur beginnen.

 Technische vragen hoeven niet alleen gesteld te worden in de Beeldvorming, immers niet 

alle onderwerpen komen in de beeldvorming. Het blijft dus mogelijk om ook vragen te stellen 

tijdens de oordeelsvorming, als het onderwerp niet in de beeldvorming is geweest. Wenselijk  

om de voorzitters hierover te informeren!

 Tijdens de voorronden zullen de fracties met 2 leden aan tafel deelnemen. Dit om te kunnen 

overleggen alvorens op de inbreng uit andere fracties of van derden te reageren. Door het 

gebruik van 1 microfoon is er 1 woordvoerder vanuit de fractie (onderling uit te maken wie 

dat is).



 Gestelde technische vragen mogen direct (indien mogelijk) door de wethouder worden 

beantwoordt, wat efficiencywinst oplevert, ook voor het ambtelijk apparaat.

In zijn algemeenheid is afgesproken dat we flexibel zullen omgaan met de nieuwe vergaderstructuur 

en hierin organisch willen groeien, waarbij niet gewacht wordt tot de evaluatie om verbeteringen 

door te voeren.

Verzoek: gevraagd wordt om een Lange Termijn Agenda (bestuurlijke agenda), waarin een vooruitblik  

wordt gegeven bij welke onderwerpen we welke vorm van participatie willen toepassen.

1) 5 maart beeldvorming

 Er komen deze avond 2 parallelle beeldvormende voorrondevergaderingen

i. in de raadzaal van het gemeentehuis: Voorstel uittreding AVRES

ii. in dorpshuis De Koeldert te Waardenburg: Verklaring geen bedenkingen 

omgevingsvergunning Plomp & Zn.

2) 12 maart oordeelsvorming

 Er komen ook 2 parallelle oordeelsvormende voorrondevergaderingen

i. de parallelle voorronde voor de uittreding AVRES wordt vooraf gegaan door 

een EXTRA onderwerp Veiligheidsstrategie en meerjarenbeleidsplan politie 

Oost Nederland. Dit laatste onderwerp mag deze keer in de oordeelsvorming 

worden ingeleid met een presentatie als daartoe de wens bestaat.

ii. de parallelle voorronde voor de Vvgb omgevingsvergunning Plomp wordt 

aangevuld met de beide andere onderwerpen voor deze raadcyclus

iii. in de oordeelsvormende voorronden geen standaardpauze meer inplannen, 

overlaten aan de voorzitter om hiervoor een geschikt moment te kiezen!

3) 29 maart besluitvorming

 De agenda voor deze vergadering zal worden opgesteld na de oordeelsvormende 

voorrondevergaderingen.

6. Wat verder ter tafel komt

1) De fractie van Dorpsbelangen heeft het als onprettig ervaren dat er uit de school is geklapt 

over het proces van de coalitievorming, dat schaadt het vertrouwen.

a. Afspraak  : vanaf het volgende presidium als vast agendapunt opnemen: terugblik 

vorige raadcyclus. Dit om tijdig bij te kunnen blijven sturen op structuur en cultuur.

2) Verzoek om spoedig over een gezamenlijke digitale agenda te kunnen beschikken. Verder 

wordt informatie gevraagd over de voortgang van een oplossing voor de werking van de 

GO.app, anders dan via Apple. 

a. Verzoek  : Bart Wolters zal worden gevraagd informatie te verstrekken en dit spoedig 

op te pakken ter realisatie.

3) LLB wil graag wat nadere informatie ontvangen over de keuze die is gemaakt voor het 

steunpunt van de gemeente in Waardenburg.

a. Informatieverzoek zal worden uitgezet.

7. Sluiting

De voorzitter bedankt een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering om 21.20 uur.


